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TRUMPF ще продължи да разширява своите позиции в областта на изкуствения интелект. Но какви шансове за повишаване

на ефективността на производството крие този подход? Какви са позициите на Германия в сравнение с международната

конкуренция? И как най-добре трябва да подходят фирмите към темата ИИ? По тези въпроси дискутират Щефан Майер, CEO

металообработващи машини в TRUMPF, Хаген Цимер, CEO лазерна техника в TRUMPF и Зеп Хохрайтер, професор по

биоинформатика в университета Йоханес Кеплер в Линц (JKU) и пионер в ИИ, на официалната пресконференция на TRUMPF

в рамките на собственото ни изложение INTECH.

Оттук ще получите достъп до цялата пресконференция.
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Пресконференция INTECH: „Искаме да

бъдем водещият доставчик на решения с

ИИ в нашия бранш“

https://youtu.be/R1GMVuMkhXY

